

NGV ELECTRONIQUE
RUE DE L'ACADIE
PARC DU CARTERON
49300 CHOLET

DECLARATION "UE" DE CONFORMITE **DECLARATION OF "EU" CONFORMITY**

Fabriquant *manufacturer* : N G V électronique
Parc du Carteron 49300 CHOLET France
Siret : 335 173 241 00043
APE : 321 C

Module Potentiomètre type WAAB ***Potentiometer Module type WAAB***

Le module potentiomètre Type WAAB régle l'ouverture d'une vanne proportionnelle PWM en fonction de consignes.

The potentiometer module Type WAAB regulates the opening of a proportional valve PWM according to setpoints.

Les consignes sont données par des potentiomètres internes ou externes ou des signaux issus de capteurs internes ou externes.

The setpoints are given by internal or external potentiometers module or signals from external sensors of module.

Le produit identifié ci-dessus est déclaré conforme aux dispositions de la directive 2014/30/UE du conseil de l'Union Européenne concernant l'harmonisation des législations des Etats membres relatives à la Compatibilité Electromagnétique.

The product identified above is found to comply with the provisions of Directive 2014/30/EU of the European Union Council on the harmonization of the laws of the Member States relating to Electromagnetic Compatibility.

Cette conformité est présumée par la référence aux règlements, normes et tests suivants :

This conformity is assumed by the following reference to regulations, standards and tests:

Reglement R10.05 N° 10R-05 13766
E mark
EN 55022/A1 classe B
EN 61000-3-2
EN 61000-6-1 :2007 (NF EN 50082-1)
EN 61000-4-3/A1
EN 61000-4-4
EN 61000-4-6
EN 61000-4-8
EN 61000-4-11
EN 61000-4-2
ISO 7637-1
ISO 7637-2
ISO 7637-3
BT2014/35/UE

A CHOLET le 04/10/2016
General manager Guy VOISIN

